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Naše škola ZŠ 710 má hodně vžitých tradic, které neustále udržujeme ke spokojenosti
žáků a myslím i rodičů…

  

Mezi tradice patří dvě sběrové akce za školní rok, vánoční jarmarky, vánoční florbalová utkání
tříd, výběrový kurz lyžování, červnové projektové týdny s různým vzdělávacím zaměřením,
poslední zvonění našich deváťáků na zámku a také pravidelné vyjížďky za kulturou.

  

  

Pro žáky je zorganizován výjezd do brněnských divadel dvakrát ročně a žáčci bývají vždy
spokojeni. Učí se chovat v kulturním prostředí, čemuž předchází náležitá příprava. Vždy jsou
děti pěkně oblečeni, učesáni, navoňaní, někdy i děvčata namalovaná…

  

  

Naše děti již zhlédly Janáčkovy Příhody lišky Bystroušky, Dvořákovu Rusalku, Verdiho
Nabucco, Aidu, Rossiniho Popelku, Smetanovu Prodanou nevěstu, letos Hubičku aj. Také
mnoho divadelních her, např. Veselé paničky winsdorské, Othella, Revizora, Královu řeč,
Romeo a Julii a další.

  

  

Občas také naše škola uspořádá zájezd do divadla pro dospělé, tedy pro rodiče žáků a učitele a
v prosinci jsme byli na divadelním dramatu Je třeba zabít Sekala, kde v hlavní roli zářil herec
Igor Bareš.

  

Vždy máme radost, když jsou děti spokojené a dokonce se nám stává, že se najdou takoví,
kteří jsou v divadle poprvé. Stalo se mi minule, že jeden žák – dokonce už páťák, se rozpovídal,
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že už jednou divadlo viděl z okna auta. O to víc jsem byla ráda, že už divadlo konečně navštíví.

  

  

Už se těšíme, že na jaře opět pojedeme do některého z divadel v naší moravské metropoli.

  

  

Fota z divadel si můžete prohlédnout na FB školy či v archivu fotogalerie školy.

  

Mgr. Petra Rotreklová
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